
Zápis
z jednání Shromáždění třídních důvěrníků, nejvyššího orgánu Sdružení rodičů Křídlo při ZŠ a
MŠ Křídlovická, z. s. (dále jen Sdružení Křídlo), konaného dne 3. 10. 2023 v 16 hod., v sídle spolku
Sdružení Křídlo - ZŠ a MŠ Křídlovická 30b, 603 00 Brno.

Z celkového počtu 28 třídních důvěrníků, kteří byli zvoleni nebo potvrzeni na třídních schůzkách
konaných dne 12. 9. 2023, se za jednotlivé třídy zúčastnilo 15 třídních důvěrníků a 5 jejich
zástupců oprávněných k hlasování, což je ve smyslu ust. čl. VII. Stanov Sdružení Křídlo, z. s.,
většina třídních důvěrníků, příp. zástupců oprávněných k hlasování.

Shromáždění třídních důvěrníků je tedy usnášeníschopné.

Dále byly po celou dobu jednání Shromáždění třídních důvěrníků přítomni RNDr. Jarmila Bavlnková,
ředitelka ZŠ a MŠ Křídlovická v Brně, Mgr. Martina Šatinská, zástupkyně ředitelky pro II. stupeň, Mgr. Jana
Drexlerová, zástupkyně ředitelky pro I. stupeň, a p. uč. Mgr. et Mgr. Helena Králová, jako koordinátor vztahů
s rodiči.

Průběh jednání:

1. Přivítání nových třídních důvěrníků

Lenka Vodáková, předsedkyně Sdružení Křídlo, přivítala přítomné třídní důvěrníky a poděkovala
jim za jejich aktivitu a účast. Dále blíže představila cíl a poslání Sdružení Křídlo, objasnila smysl
členských příspěvků a fungování Sdružení Křídlo a zdůraznila roli třídních důvěrníků.

Dále zdůraznila, že Shromáždění třídních důvěrníků i jednání Rady Sdružení Křídlo se může
zúčastnit kdokoliv z rodičů, kdo by se chtěl zapojit do jeho činnosti, a to i nepravidelně, nebo
nabídnout svou osobní pomoc při organizaci a zajištění akcí, které Sdružení Křídlo připravuje
ve spolupráci se školou. Všechny aktivní rodiče mezi sebou rádi přivítáme!

2. Zhodnocení loňského roku

Sdružení rodičů Křídlo v loňském roce spoluorganizovalo a financovalo následující akce:

Odemykání adventu s jarmarkem
Ohlasy na tuto novou akci byly velmi pozitivní, bylo to milé předvánoční odpoledne, kdy se

žáci, rodiče a učitelé setkali v přátelské atmosféře. Znovu děkujeme všem, kteří pomohli s
přípravou, průběhem a úklidem a všem dětem a učitelům za krásná vystoupení. Samozřejmě
vyvstalo několik problémů a nedostatků, které se nám jistě společnými silami podaří tento rok
zlepšit.

Společenský večer
Na tradiční Společenský večer se sešlo velké množství kladných ohlasů. Byla to krásná

a reprezentativní akce, kdy se neformálně setkali žáci školy jak současní, tak bývalí, učitelé, rodiče
a jejich přátelé. Ze vstupného a lístků do tomboly se podařilo zaplatit veškeré výdaje, které byly se
zajištěním Společenského večera spojeny.

Dovolujeme si upozornit, že se nejedná o akci určenou pouze pro deváťáky nebo žáky druhého
stupně, na poslední Společenský večer přišli se svými rodiči také děti z prvního stupně a moc si jej
užily!

1



Dětský sportovní den
Na Dětský sportovní den se také sešlo velké množství kladných ohlasů. Je to tradiční, oblíbená

a neformální akce určená především dětem z 1. stupně a dětem z MŠ, na které se děti, jejich
kamarádi a rodiče potkají s učiteli a staršími spolužáky, kteří pomáhají se zajištěním jednotlivých
disciplín. Soutěží na Dětském sportovním dnu se zúčastnilo 220 dětí.

3. Finanční situace Sdružení Křídlo za školní rok 2022/2023

Upřímně děkujeme všem rodičům za jejich příspěvky Sdružení Křídlo.

Předsedkyně předběžně informovala přítomné třídní důvěrníky o čerpání prostředků Sdružení
Křídlo z fondu Škola v loňském školním roce 2022/2023 a vysvětlila, k čemu jsou využívány
členské příspěvky a finanční prostředky, které členové Sdružení Křídlo určí do fondu Škola (viz
informace na příspěvkovém lístku - zajištění akcí, pomůcek a potřeb pro děti, které zpravidla
přesahují rámec jedné třídy, dále je z něj poskytována sociální výpomoc, odměny žákům za účast v
soutěžích a také je z něj vyplácena odměna paní účetní).

V loňském školním roce Sdružení Křídlo hospodařilo ve fondu Škola s částkou cca 300 000
Kč, zůstatek cca 40 000 Kč. Členské příspěvky, v letošním školním roce byly rozhodnutím Rady ze
dne 5. 9. 2023 zvýšeny z 200 Kč na 250 Kč za každé dítě, jsou fakticky součástí fondu Škola.

Podrobnosti čerpání finančních prostředků budou do konce října zaslány třídním důvěrníkům
a následně zveřejněny na webu školy.

4. Plán činnosti

V návaznosti na ust. čl. VIII. odst. 1 písm. c) Stanov byl navržen plán činnosti pro období školního
roku 2023/2024:

● listopad 2023 – “Odemykání adventu” - čtvrtek 30. 11. 2023 na hřišti školy (organizační
a finanční účast Sdružení Křídlo),

● 27. 4. 2024 (již potvrzený termín) – Společenský večer ZŠ a MŠ Křídlovická (organizační
a finanční účast Sdružení Křídlo),

● 31. 5. 2024 – Dětský sportovní den (organizační a finanční účast Sdružení Křídlo),

- HLASOVÁNÍ:
- pro: 20
- proti: 0
- zdržel se hlasování: 0

Konstatujeme tedy, že plán činnosti Sdružení Křídlo na školní rok 2023/24 byl Shromážděním
schválen.

5. Volba členů Rady Sdružení Křídlo pro období školního roku 2023/2024

K začátku Shromáždění konaného 3. 10. 2023 měla Rada Sdružení Křídlo jako její výkonný
orgán 10 členů. Letošní školní rok bude poslední pro dvě členky Rady, neboť jejich děti ukončí
povinnou školní docházku na ZŠ Křídlovická. Podle Stanov Sdružení Křídlo postačí pětičlenná
Rada, avšak ze zkušenosti víme, že je vhodnější více členů, neboť členové Rady se nejaktivněji
podílí na organizaci a zajištění pořádaných akcí, na spolupráci se školou, mezi Shromážděními
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třídních důvěrníků rozhodují o poskytnutí prostředků Sdružení Křídlo z fondu Škola na základě
žádostí vedení školy nebo jednotlivých učitelů.

V souladu s ust. čl. XI. odst. 2 Stanov proběhla volba nového člena Rady Sdružení Křídlo –
navržena byla Táňa Švecová, třídní důvěrník za II. B.

- HLASOVÁNÍ:
- pro: 20
- proti: 0
- zdržel se hlasování: 0

Konstatujeme tedy, že do funkce člena Rady Sdružení Křídlo byla nově zvolena Táňa Švecová.
Rada má nyní 11 členů. Seznam k nahlédnutí u předsedkyně nebo u zapisovatele.

6. Určení prostředků Sdružení Křídlo

V návaznosti na ust. čl. VIII. odst. 1 písm. c) Stanov Sdružení Křídlo a s ohledem na čerpání
finančních prostředků z fondu Škola ve školním roce 2022/23 bylo předsedkyní nově navrženo
čerpání finančních prostředků, kterými disponuje Sdružení Křídlo ve fondu Škola, ve školním roce
2023/24 v následujícím poměru:

● 6 % sociální výpomoc (což v loňském školním roce představovalo cca 18 000 Kč),
● 10 % odměny žákům v soutěžích, za prospěch, reprezentaci školy apod. (což v loňském

školním roce představovalo cca 30 000 Kč),
● 50 % společenské akce – Odemykání adventu, společenský večer, Dětský sportovní den

a příp. další finanční spoluúčast na akcích pořádaných školou (což v loňském školním
roce představovalo cca 150 000 Kč),

● 34 % ostatní – pomůcky, potřeby, poděkování učitelům, preventivní programy, exkurze,
odměna paní účetní apod. (což v loňském školním roce představovalo cca 102 000 Kč).

- HLASOVÁNÍ:
- pro: 20
- proti: 0
- zdržel se hlasování: 0

Konstatujeme tedy, že určení finančních prostředků Sdružení Křídlo ve fondu Škola pro školní
rok 2023/24 bylo schváleno.

6. Informace a žádosti školy

P. zástupkyně pro I. stupeň poděkovala za knížky, které Sdružení Křídlo věnovalo jako každý
školní rok prvňáčkům. Dále poděkovala za finanční příspěvek pro pedagogický dozor
na adaptačním pobytu 6. tříd a za poskytnutí příspěvku ze sociálního fondu jednomu z žáků, aby
se adaptačního pobytu mohl zúčastnit se svými spolužáky.

Vedení školy podrobně vysvětlilo novinku letošního školního roku, která již byla rodičům
představena na třídních schůzkách – individuální setkání třídního učitele, žáka a rodiče – tzv.
tripartita. K tomuto tématu měli přítomní rodiče více dotazů, které jim byly zodpovězeny.
Společně s vedením školy věříme, že tripartita přinese posílení vzájemné důvěry a spolupráce.

Také byly zmíněny již naplánované školní akce, které během školního roku proběhnou –
veškeré informace budou zveřejněny na webu školy a v EŽK.
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P. zástupkyně pro II. stupeň poděkovala p. uč. Králové za její práci k a na adaptačním kurzu.
K poděkování se připojila i třídní důvěrnice za VI. B. P. uč. Králová naopak poděkovala za
šesťáky, za jejich aktivní účast na adaptačním kurzu.

P. uč. Králová jako metodik prevence požádala Shromáždění o poskytnutí finančního
příspěvku na dvě plánované rodičovské kavárny, které se budou věnovat problematice
závislostí a zneužívání nových návykových látek (18. 10. 2023) a sebepoškozování (jaro 2024),
lektory budou odborníci ze společnosti Podané ruce, a to na každou 3 000 Kč. Zároveň vysvětlila
smysl a účel rodičovských kaváren a pozvala přítomné rodiče.

- HLASOVÁNÍ:
- pro: 20
- proti: 0
- zdržel se hlasování: 0

Konstatujeme tedy, že poskytnutí příspěvku na dvě výše uvedené rodičovské kavárny
v celkové výši 6 000 Kč bylo schváleno.

8. Diskuze a podněty rodičů

Komunikace některých záležitostí ze strany školy vůči rodičům
Mezi přítomnými rodiči zaznělo, že některé informace ze strany školy se k nim nedostávají

nebo se nedostávají včas nebo nejsou dostatečně srozumitelně komunikovány – konkrétně:
● Způsob výuky matematiky ve třídě II. A (odklon od výuky matematiky podle učebnic

podle prof. Hejného směrem ke kombinaci způsobu výuky podle uvážení učitele).
Uvedené téma bylo široce diskutováno na loňském Shromáždění třídních důvěrníků.
P. zástupkyně pro I. stupeň se omluvila za vzniklou situaci.

● Změna při informování o platbách – za družinu, za pomůcky apod. Nyní vše v EŽK
(ve webové aplikaci Bakaláři), v záložce platby.

Dotaz k závěrům z dotazníku, který škola zaslala rodičům na konci školního roku 2022/23
Škola výsledky a závěry zveřejní na webu, popř. též zašle rodičům prostřednictvím EŽK, bude

také součástí výroční zprávy školy.

Dotaz k dopravní situaci před vchodem na první stupeň
Opakovaně řešeno a probíráno. Je naplánována rekonstrukce ulice Nádvorní, která měla začít

na jaře letošního roku. Škola řešila s městskou policií i s městskou částí Brno-střed – vedení školy
přislíbilo připomenout se v této záležitosti.

Stojany pro kola
V areálu školy není kola kam umístit. Ponechání kol u stojanů před hlavním vchodem je na

zodpovědnosti každého žáka.

Fronty na oběd
Jde o opakující se situaci vždy na začátku školního roku, která se během několika málo týdnů

zlepší, fronty jsou max. na 25 minut, učitelé zajišťují dozory. Děti, které spěchají na kroužky,
můžou využít propustku dostupnou na webu školy, která jim zajistí přednost ve frontě.

P. zástupkyně pro I. stupeň zodpověděla rodičům také další konkrétní dotazy týkající se řešení
situace v konkrétní třídě, k níž došlo v loňském školním roce.
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INFORMACE:

� Bankovní účet Sdružení rodičů Křídlo – číslo účtu 2801392023/2010, prosíme nezapomeňte
při zasílání příspěvků do poznámky uvést jméno a příjmení dítěte a jeho třídu!

� https://www.zskridlovicka.cz/sdruzeni-rodicu-kridlo/

� Upřímě děkujeme rodičům za příspěvky do Sdružení rodičů Křídlo!

� Děkujeme všem aktivním rodičům za jejich (i budoucí) účast při organizaci a zajištění aktivit
Sdružení rodičů Křídlo!

� Ve svých řadách rádi uvítáme i další aktivní rodiče – máte-li zájem, neváhejte se k nám přidat!
Nemusíte být členem Rady ani třídním důvěrníkem, postačí trocha času a hlavně nadšení
a ochota😊

Příští setkání Rady Sdružení Křídlo se uskuteční 7. 11. 2023 v 16 hodin ve studovně školy, 2.
patro, vchod z ulice Křídlovická. Srdečně zveme všechny, kdo by chtěli nabídnout svou pomoc při
organizaci a zajištění Odemykání adventu nebo se jen podívat, jak to na jednání Rady chodí.

Brno 16. 10. 2023

Zapsala: Hana Dostálová
Schválila: Lenka Vodáková, předsedkyně Sdružení Křídlo
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